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Od roku 2004 som na invalidnom dôchodku 
kvôli ulceróznej kolitíde. Keďže sa táto choroba 
u mňa neprejavuje len na tráviacom trakte, ale 
aj na obličkách a pečeni, minimálne dvakrát 
ročne musím chodiť na lekársku kontrolu ku 
gastroenterológovi, nefrológovi aj hepato-
lógovi. Od roku 2014 bol môj zdravotný stav 
viac-menej stabilizovaný a nemal som vážnej-
šie problémy. V máji tohto roku (2017) počas 
jednej z  kontrol na nefrológii zistili nedobré 
hodnoty bielkovín v  krvi. U  zdravého človeka 
sa celkový obsah bielkovín pohybuje v  rozpätí 
62-82g/l krvi, moje hodnoty nedosahova-
li ani polovicu. Normálny pomer bielkovín 
v  moči je 0,2g/24hod., u  mňa lekári namerali  
16g,/ 24hod, čo sa, samozrejme, hneď odrazilo 
aj na mojej váhe. Obličky mi prestali fungovať, 
a tak sa tekutiny začali ukladať v svalovom tka-
nive, následkom čoho mi začali opúchať nohy 
od členka cez lýtka a opuch pomaly pokračoval 
smerom dohora. V minulosti som už niekoľko-
krát mal podobné problémy, preto som vedel, 
že niečo nie je v poriadku. Zavolal som svojmu 
nefrológovi (lekárovi zaoberajúceho sa oblička-
mi a ich ochoreniami) z Univerzitnej nemocnice 
L. Pasteura v Košiciach a  opísal som mu svoj 
stav. Lekár ma okamžite povolal na hospitali-
záciu do uvedenej nemocnice. Po úvodných vy-
šetreniach mi naordinoval liečbu pozostávajú-
cu z  infúzii albumínu (proteínu krvnej plazmy), 
niekoľkých liekov, prísneho lekárskeho dohľadu 
a brána nemocnice sa za mnou zavrela. 
 
Myslel som si, že sa to vyrieši 
ako obvykle za pár dní, 
ale ani po vyše 
dvoch týž-

dňoch sa môj stav podstatne nezlepšoval, hla-
dina bielkovín v moči neklesala tak, ako by sme 
chceli. Lekári mi po dvoch týždňoch povedali, že 
si nevedia rady. Každú nedeľu ma chodila nav-
števovať moja sestra (Jana Vysocka), ktorá cho-

dí do KMC Oáza Viery, v ktorej som pred rokmi aj 
ja prijal Pána a vedel som, že sa v nej modlia za 
chorých. Spýtala sa ma, či by som nechcel, aby 
sa pastor cirkvi za mňa pomodlil. Súhlasil som 
a na ďalší týždeň mi priniesla uterák, nad kto-
rým sa pastor modlil za moje uzdravenie klade-
ním rúk. Spolu so švagrom Robom mi povedali, 
že v  Biblii je napísané, že „Bôh činil nevšedné 
divy skrze ruky Pavlove, takže i na nemocných 

odnášali s jeho tela znojníky alebo zástery,  
a odchádzaly od nich neduhy a vychádzali  
z nich zlí duchovia.“ (Sk.19:11-12). Povedali 
mi,  že doba zázrakov neskončila a  Boh cirkvi 
dal aj tento druh modlitby za chorých. 
 
Večer po ich odchode som si ľahol v nemocni-
ci na posteľ, položil som si uterák na brucho 
a  nechal som si ho tam po celú noc. V  utorok 
počas rannej vizity mi ako obvykle zobrali krv 
a  urobili aj vyšetrenie moču. V  prípade, že by 
nastal prirodzený uzdravovací proces, hladina 
bielkovín v  moči by pozvoľna klesala (u  mňa 
za dva týždne hodnota klesla zo šestnástich 
na dvanásť gramov). Po modlitbe však za ne-
celé dva dni došlo k  náhlemu poklesu bielko-
vín v moči z dvanástich na jeden gram! Lekári 
aj celý lekársky personál vravel, že nevedia 
ako je to možné, pretože nie je možné, aby sa 
výsledky tak podstatne zmenili za takú krátku 
dobu. Vo štvrtok 15. júna 2017 ma z nemocnice 
pustili domov, za krátky čas som nastúpil do 

práce a doteraz sa mám dobre. Ďakujem Pá-
novi Ježišovi Kristovi, ktorý ma cez službu 

pastora Mikuláša Gőczeho uzdravil.
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